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Assemblea d’Unitat Popular de Montblanc 

 

 

Montblanc, 15 de juliol de 2011 

 

 

Sr. Josep Andreu 

Alcalde de Montblanc 

 

 

Senyor Alcalde, 

 

El darrer Ple d’aquest Ajuntament celebrat el 20 de juny de 2011 ens ha 

generat certs dubtes sobre la continuïtat d’una democràcia participativa, oberta 

i transparent a Montblanc. 

 

Des de  l’Assemblea d’Unitat Popular de Montblanc voldríem tenir una 

entrevista amb l’alcaldia per saber de primera veu l’opinió de l’Alcalde de tots 

els montblanquins vers com es desenvoluparan els Plens Ordinaris durant 

aquest legislatura. Especialment saber si l’apartat de preguntes a l’alcalde o 

altres regidors es mantindrà obert al públic present als Plens. 

 

L’Assemblea d’Unitat Popular de Montblanc considera que l’aprovació en el 

darrer Ple de celebració dels plens ordinaris cada dos mesos afecta greument 

el funcionament democràtic i participatiu i allunya l’ajuntament del ciutadà. 

 

Com a grup polític constituït en assemblea a Montblanc, la Candidatura d’Unitat 

Popular volem sol·licitar a aquest Ajuntament una còpia de les actes (un cop 

aquestes hagin estat aprovades) de totes les Juntes de Govern i dels Plens 

Ordinaris i Extraordinaris que es celebrin. 
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Com que creiem en la participació activa a la política municipal, dirigim aquest 

escrit a l’alcalde de Montblanc per tal que ens concedeixi una entrevista i poder 

comentar aquests punts i d’altres que puguin sorgir. 

 

A l’espera de la seva resposta ens acomiadem afectuosament. 

 

 

 

 

 

 

Manel Martínez 

Portaveu de la CUP Montblanc 

 


